

To: Jordan Securities Commission,

Amman Stock Exchange

Company's Name: NATIONAL ALUMINIUM INDUSTRIAL

Date: 11-05-2023 10:56:45 AM

Subject: Board of Directors Membership

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان

اسم الشركة: الوطنية لصناعات الالمنيوم التاريخ: 11-023-2023 AM AM

الموضوع: عضوية مجلس الادارة

Date: 11/5/2023 Number: 190/2023

Gentlemen of the Securities Commission Dear Amman Stock Exchange,

Subject: Board Membership

Greetings and after Referring to the above topic and to the Board of Directors elected by the General Assembly on 13/4/2023, where Haman Real Estate Company was elected with two seats on the Board of Directors of the National Aluminum Industries Company, where the letter No. 3018/2023 dated 20/4/2023 was received from the Securities Depository Center, a copy of which is attached, which includes the illegality of the membership of the second seat in the Board of Directors of Haman Al-Athariya Company, due to their lack of sufficient number of the company's shares, and we were asked to correct the membership You will

be informed of the new membership as soon as it is corrected.

Yours sincerely,

General Manager Hashim Ibrahim Al , Haj Hassan التاريخ: 11/2/2023 الرقم: 2023/190 السادة هيئة الاوراق المالية المحترمين السادة بورصة عمان المحترمين الموضوع: عضوية مجلس الادارة تحية وبعد اشارة الى الموضوع اعلاه والى مجلس الادارة المنتخب من الهيئة العامة بتاريخ والى مجلس الادارة المنتخب من الهيئة العامة بتاريخ 2023/4/13 بعدد مقعدين في مجلس ادارة الشركة الوطنية لصناعات الالمنيوم حيث ورد الكتاب رقم 2023/3018 تاريخ 2023/4/20 من السادة مركز ايداع الاوراق المالية مرفق نسخة منه والمتضمن عدم قانونية عضوية المقعد الثاني في مجلس الادارة لشركة هامان العثارية وذلك بسبب عدم امتلاكهم العدد الكافي من اسهم الشركة وطلب منا تصويب العضوية سيتم اعلامكم بالعضوية الجديدة حال تصويبها مباشرة. وتفضلوا بقبول فائق الإحترام المدير العام هاشم ابراهيم الحاج حسن

10-05-2023

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Chairman of Board of Directors

User Name: Thaer Samir Abdalrahim Alakhras

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.

رئيس مجلس الإدارة

اسم المستخدم: Thaer Samir Abdalrahim Alakhras